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	إعــــــلان للتأهيل المسبق 
ANNOUNCEMENT FOR PREQUALIFICATION 

	تعتزم شركة الواحة للنفط طرح عطاء مشروع تصميم وتنفيذ وحدات سكنية من طابقين (باتباع نظام البناء الجاهز) بحقول وميناء الشركة ، وذلك حسب مجال العمل (المؤجز) المذكور أدناه على أساس عقد  تسليم مفتاح.
عليه نهيب بالشركات المحلية والعالمية المتخصصة في مجال المباني الجاهزة والتي تأنس في نفسها الكفاءة والخبرة الفنية ولديها الموارد المالية والبشرية اللازمة لتنفيذ هذا المشروع وترغب في  المشاركة في مرحلة التأهيل المسبق لهذا العطاء، تقديم طلب بالخصوص مع ملء الاستبيان  ( رابط تشاعبي )  وتسليمه ضمن ملف متكامل بالمستندات المطلوبة (القانونية، والمالية والفنية ) تمهيداً لإختيار الشركات التي ثتبت أهليتها للمشاركة  بعرض تنافسي في المناقصة هذا العطاء . 
مجال عمل (مؤجز):
•يقوم المقاول بتصميم وتوريد المواد وتشييد المباني وتسليمها مؤثثة وجاهزة للإستعمال على ان تكون كل المباني المراد تشييدها من المباني الجاهزة. مساحة كل مبنى تقريباً 2080 متر2. العدد الكلي للمباني المراد تشييدها 13 مبنى نموذجي كل مبنى يتالف من دورين (ارضي+اول) والتي سيتم تشييدها في المواقع التاليه:
· 5 مباني في حقل الواحة
· 3 مباني في حقل جالو    
· 2 مباني في ميناء السدرة
· 2 مباني في حقل السماح
· 1 مبنى في حقل الفارغ
•يحتوي كل مبنى على (60 غرفة فردية) ويشتمل كل مبني على الممرات, البلكونات, 6 سلالم لكل مبنى, دورة مياه داخل الحجر, صالة جلوس. كما يشتمل المشروع على الرصف الخارجي, والمساحات الخضراء. ويتضمن كافة الاعمال الكهربائية , الميكانيكية والاتصالات ووحدات التكييف التي يجب ان تكون عاليه الجودة والتي تتناسب مع البيئة الصحراوية. 
 • تشييد المباني باستخدام أنظمة ونوعيات بناء حديثة تم تطبيقها في اماكن مختلفة خلال العشر سنوات الماضية وأثبتت نجاحها (مع إرفاق شهائد الانجاز للمشاريع المنفذه)
.
 • كما يشمل هذا المشروع توريد وتركيب وتشغيل شبكة وتوزيع كوابل الاتصالات (نحاسية، ألياف بصرية وكوابل محورية) لغرض توفير خدمات الاتصالات الهاتفية ونقل البيانات وخدمات البث المرئي للوحدات السكنية الجديدة.
• في حالة إسناد اى جزء من المشروع لمقاول بالباطن بتطلب أخد موافقة الواحة مسبقا كما يجب إن لا تتجاوز نسبة الأعمال المسندة للمقاول بالباطن عن 25% من قيمة العقد.
 • توصيل وربط جميع الخدمات (مياه الاتصالات، الصرف صحي، والكهرباء، نظام مكافحة الحرائق وغيره). بحيث يصبح المبنى جاهزا للاستعمال.
• يجب علي المتقدم اختيار وتصميم المبنى وفق نظام المباني الجاهزة بدون استخدام الخرسانة المسلحة في هيكل المبنى عدا لضرورة إستخدامها لبناء الأساسات والأرضيات مع كافة تشطيبات الارضيات (بلاط البورسلين/ السيراميك / رخام).
 • مواد البناء والتجهيزات مثل جدران التقسيم والتسقيف والتمديدات الكهربائية والتشطيبات وكذلك الأدوات الصحية والاكسسوارات والأبواب والنوافذ والزجاج والمعدات الكهربائية كالتكييف و سخانات المياه وغيرها يجب ان تكون ذات جودة عالية بحيث تتناسب مع البيئة الصحراوية والساحلية ومؤثراتها الشديدة.
• على الشركة ان تقدم نظام مباني بحيت يتطلب اقل اعمال صيانة كما يجب ان تكون المباني ذات جودة عالية.
 • يؤخذ في الإعتبار عند إختيار نظام المباني ومواد البناء أن تتناسب مع عمر المبنى الافتراضي الذي يجب ان لا يقل عن 50 عاما.
• يجب على الشركة ان تقدم برنامج زمني مبدئي لتصميم وتصنيع وانشاء الوحدات السكنية على ان يتضمن الجدول أعمال التصميم والتوريد والتركيب للمبنى الواحد.
• يجب أن يتم تصميم المباني  وفقا للمواصفات العالمية والتي تشمل على سبيل المثال مقاومة للزلازل والرياح.... الخ.
 •   يتحمل المقاول إعداد الترتيبات اللازمة للسماح لفريق الفني لشركة الواحة للنفط زيارة المشاريع المنفذة و الجاري تنفيذها من طرف الشركة المتقدمة لغرض الاطلاع ومعاينة الأعمال المنفذة.  
	Waha Oil Company (WOC) intends to launch a tender for the design and construction of two-storey housing units (using prefabricated building system) in the oil-fields and terminal of WOC, according to the (brief) scope of work mentioned below on a turnkey contract basis.

We therefore call upon the local and international companies specialized in the field of prefabricated buildings that have established themselves in the technical competence and experience and have the necessary financial and human resources to implement this project and wish to participate in the pre-qualification stage for this tender, to submit an application together with filling out the questionnaire (hyperlink) and submit it within an integrated file with the required documents (legal, financial and technical) in preparation for selecting the companies that have proven their eligibility to participate with a competitive offer in this tender.
Preliminary scope of work:
· To provide engineering design, procurement, construction, commissioning and start-up (EPCCS) of 13 Typical prefabricated Accommodation buildings with all furniture (G+1). Floor area is approximately 2080 m². Scope include the design and construction of Typical Thirteen (13) pre-fab housing blocks (two storey building) at the following locations :

-Five (5) buildings at Waha.

-Three (3) buildings at Gialo.

-Two (2) buildings at Es-Sider.

-Two (2) buildings Samah.

-One (1) building at Faregh.
· Each building contains (60 single rooms) and each building includes corridors, balconies, 6 stairs for each building, a bathroom inside the stone, a living room. The project also includes external paving and green spaces. It includes all electrical, mechanical, communications and air-conditioning units that must be of high quality and commensurate with the desert environment.
· Buildings to be designed using modern building systems for prefab buildings, which was implemented in different places during the last 10 years and proved to be successful.
· This project includes the supply installation and operation of distribution network of Communication cables (copper, fiber and coaxial cables) to provide telecommunications services( telephone, data networking internet and video services) for the new blocks.
· In the event of assign any part of the project to the sub-Contactor, WOC approval must be obtained in advance and the percentage of works assigned to subcontractor must not exceed 25% of the contact value.
· Bidders to allow for Tie-Ins with all existing unities (water, Telecommunications, drainage, electricity, firefighting system etc.).
· All buildings shall be constructed by selecting and using the most suitable prefabricated system (no concrete to be used for super- structure). However all buildings shall be provided with Concrete floor and ceramic/ marble tiles.
· Materials which will be used for partition walls, roofing, Electromechanical and finishing materials (like sanitary ware, accessories, doors and doors hardware’s, windows& Glazing and Equipment (like AC units, heaters, etc.), shall be heavy duty and high quality. All buildings shall resist all weather conditions (thermal, sound, water, dust and fire resistance).

· Selected system of buildings and materials shall consider that buildings are designed and constructed to be with minimum or maintenance free, as they will be located in remote areas and fields. 
· The selected system shall consider that lifespan shall not be less than 50 years.
· Selected building system and materials shall consider short construction duration. This duration shall include Engineering, Procurement and construction and shall be provided to WOC with all required documents.
· Buildings MUST be designed according to international standards and codes which include i.e. Earthquake quake and wind loads resistance,… etc.
· Contactor shall undertake the preparation of the necassery arrangement to allow WOC technical team to visit the completed and In progress projects for purpose of inspection and asses the executed works.  

	متطلبات التقديم
· طلب إبداء الرغبة في المشاركة في التأهيل المبدئي لهذا 
          المشروع.
· مستخرج حديث ساري المفعول من السجل التجاري الليبي.
· التسجيل في الوطن الأصلي للشركة.  
· تحديد التخصص والخبرة السابقة وعدد المشاريع المنفذة 
          وموقعها وخاصة الأعمال المشابهة لهذا المشروع.
· تقرير مالي (ميزانية الشركة للسنتين الأخيرتين).
· المدة المحدد لتقديم الطلبات أربعة أسابيع من تاريخ نشر الإعلان وفي موعد أقصاه (30 / 09 / 2021 م)
· ملاحظات:
· لشركة الواحة الحق في استبعاد إي ملف غير مستوفي
          للشروط المذكورة .
· الدعوة للمشاركة في العطاء وتسليم كراسة المواصفات ستكون فقط للشركات المؤهلة  وفق نتيجة التأهيل المبدئي. 
· تسليم الطلبات إلى  أمين سر لجنة العطاءات بشركة الواحة للنفط. 
· لمزيد من المعلومات يرجى الاتصال بمكتب أمين سر لجنة العطاءات بشركة الواحة للنفط. (هاتف /021 2202013 / داخلي 27880 ) فاكس ( 3612275 )
          بريد إلكتروني: stc@wahaoil.ly 

	Application requirements:
· Application for intent to participate in the prequalification for this tender.
· Valid registration in the Libyan commercial register.

· Registration in the country of origin. 

· Well defined specialty, previous experience and number & place of projects executed particularly for similar works. 

· Financial status (balance sheet for the last two years).

· Deadline to submit your application: four weeks from date of announcement (no later than /30 /09 2021)
· Incomplete files will be rejected.
· The invitation To Bid (ITB) will be sent only to the qualified companies based on prequalification results.  
· Documents to be submitted to secretary, tender committee of Waha Oil Company. 
· For any query please contact secretary, tenders committee phone / 00218 21 2202013 ext. 27880 Fax (00218 21 3612275). 

E-mail: stc@wahaoil.ly


